
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 556 

 

На 2 юли 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Цветозар Томов, Севинч  

   Солакова, Йорданка Ганчева, Цветанка Георгиева, 

   Гергана Стоянова, Силвия Стойчева, Любомир 

   Георгиев. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Росица Матева 

3. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

4. Искане за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Силвия Стойчева и Йорданка Ганчева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Димитър Димитров, Цветозар Томов, Емил 

Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Гергана Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Елка 

Стоянова и Георги Баханов. 
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Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

господин Димитър Димитров – зам.-председател на Централната 

избирателна комисия. 

* * * 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Добър ден, 

колеги! 

Днес ще замествам госпожа Нейкова. В залата сме 10 членове 

на Централната избирателна комисия, което означава, че имаме 

кворум. 

Поради отпуск отсъстват, както казах, госпожа Нейкова, 

господин Ципов, господин Баханов и госпожа Елка Стоянова. 

Предлагам на вашето внимание дневен ред, който е в папката 

за днес: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици 

господин Войнов, госпожа Матева, Димитров, Томов, госпожа 

Солакова, госпожа Ганчева, госпожа Георгиева, Гергана Стоянова, 

Силвия Стойчева, Любомир Георгиев. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Матева. 

3. Медийни пакети – аз ще ви докладвам. 

4. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчици госпожа Стойчева и госпожа Ганчева. 

Имате ли предложения или допълнения към дневния ред? 

Ако няма предложения за изменение на дневния ред или 

допълнения, моля да гласуваме този дневен ред. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Преминаваме към първа точка: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 
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Давам думата на госпожа Солакова да докладва темата: 

„Допълнително възнаграждение за безупречни протоколи“. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, във вътрешната 

мрежа в папка „за последващо одобрение“ има проект на писмо. 

Предлагам да одобрим справка № 6, която е извън 

персоналните папки, изготвена на 28 юни, заедно с писмото от папка 

„за последващо одобрение“. 

Моля за протоколно решение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте предложението. 

Ако няма изказвания, да преминем към гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа, както 

ви казах, в папка „справка СИК“ има справка № 7. 

Предлагам да я одобрим, а тя включва допълнителни 

проверки въз основа на направени искания, за които няма решение 

на ЦИК до този момент. Тъй като от днес нататък няма да се 

проверяват, ще проверим дали има такива пропуски, които 

допълнително ще се докладват. 

Моля за одобрение на справка № 7 и изпращането на 

информацията на общините за изготвяне на допълнителна справка 

до Министерството на финансите. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте предложението на госпожа Солакова. 

Предлагам да преминем към режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 
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Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Думата има господин Войнов.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

произведения втори тур на новите и частични избори на 30 юни 

предлагам да изпратим писмо до „Информационно обслужване“ АД, 

с което да им укажем да публикуват резултатите на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия и на съответните 

ОИК. Проектът на писмо е в моя папка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Писмото е 

каквото изпращаме обичайно. 

Режим на гласуване за одобряване на текста. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЕП/НС-15-142-140/28.06.2024 г. във 

връзка с Договор № 11. С него са ни предоставили отчет за 

изпълнение на дейностите, предмет на договора, приемо-

предавателни протоколи между „Карго-партнер“ и „Сиела Норма“ 

АД и приемо-предавателни протоколи (Приложение № 2 и 

Приложение № 3) на Централната избирателна комисия.  

Докладвам го засега за запознаване, тъй като вече е 

възложено на администрацията да извърши проверка на 

представените приемо-предавателни протоколи и останалите 

материали. 

Още едно писмо е постъпило от „Сиела Норма“ АД с вх. № 

ЕП/НС-15-142-141/01.07.2024 г. То е в допълнение към писмо с вх. 

№ МИ-15-354-45, което докладвах на предходното заседание за 

запознаване и с което молеха за разрешение да изнесат от склада на 

„Карго-партнер“ внесеното оборудване и материали. 
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С настоящото писмо прилагат пълен списък на оборудването 

и материалите, които са в склада на „Карго-партнер“ и за които 

молят за разрешение да изнесат, както и молят да допуснем двама 

техни служители да изнесат материалите.  

Списъкът, който са представили, действително отговоря на 

оборудването и материалите, които сме разрешили да внесат в 

склада, затова предлагам да изпратим писмо до ГД „Жандармерия“, 

с което да разрешим на 3 юли да бъде изнесено оборудването от 

двамата служители на „Сиела Норма“ АД. Проектът на писмо е в 

моя папка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Проектният 

номер на писмото е 10821. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, засега оттеглям това 

писмо, като предлагам да изпратим писмо до „Сиела Норма“ АД, с 

което да ги попитаме какъв е броят и произходът на посочените в 

тяхното писмо батерии, кабели за батерии и паравани.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте предложението на колегата Войнов. 

Предлагам да гласуваме това писмо. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е становище 

от IT експертите към Централната избирателна комисия с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-21-1590/01.07.2024 г. относно изследването, което 

трябва да се извърши съвместно с експертите от Министерството на 

електронното управление. Докладвам го за запознаване и за 

обсъждане на работна група. 

Още едно писмо за запознаване ви докладвам – писмо от 

„Карго-партнер“, с вх. № ЦИК-15-221/28.06.2024 г. във връзка с 

предстоящото изтичане на срока на Договор № 24. От „Карго-
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партнер“ предлагат да се организира работна среща в тази връзка – 

както казах, за запознаване и обсъждане на работна група. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващ 

докладчик в тази точка е госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в тази точка ще ви докладвам 

само за запознаване писмо с вх. № ЦИК-МИ-11-514/01.07.2024 г. от 

ОИК – Монтана, с което по електронната поща са ни изпратили 

документи. Информацията е, че днес са изпратени в оригинал и 

заверени копия, както би следвало да бъдат изпратени, така че на 

следващото заседание ще ви предложа проект на решение във връзка  

тази документация. Засега докладва за запознаване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващ 

докладчик съм аз.  

Колеги, докладвам ви за сведение вх. № ЦИК-18-

4/02.07.2024 г., с което A-WEB отново ни подканя, както обичайно, 

да участваме в списването на бюлетина, както ни припомня и 

условията, при които трябва да бъдат редактирани материалите, 

които се депозират за следващия номер на бюлетина – докладвам за 

сведение. 

Следващ докладчик в тази точка – господин Томов. 

ЦЕВТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

докладна записка с вх. № ЦИК-25-142/28.06.2024 г. във връзка с 

постъпилите фактури по Договор № 15 от 8 май 2024 г. 

Фактурите са от „Нова Броудкастинг груп“ ЕООД, с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-18-10-5/21.06.2024 г. на стойност 148 463,64 лв. с ДДС; 

от Радио „Експрес“ АД фактура с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-10-

6/23.06.2024 г. на стойност 25 938,60 лв. с ДДС; от в-к „Телеграф“ 

ЕООД е постъпила фактура с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-1552/23.06.2024 

г. на стойност 6 211,80 лв. с ДДС и от НЕТ ИНФО ЕАД също с дата 

19 юни е фактурата, заведена в ЦИК с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-

1568/25.06.2024 г. на стойност 16 800,00 лв. с ДДС. 

Всички тези плащания са по договор, който е сключен във 

връзка с разяснителната кампания на Централната избирателна 
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комисия за изборите за Европейски парламент и народни 

представители на 9 юни 2024 г. Подписан е приемо-предавателен 

протокол със страните по този договор, а именно „Нова 

Броудкастинг груп“, НЕТ ИНФО, Радио „Експрес“ и вестник 

„Телеграф“. 

Работата по договорите е  приета с решение по Протокол № 

549. Фактурите отговарят на изискванията на Закона за 

счетоводството. Приложен е контролен лист с мнение за 

законосъобразност на тези разходи.  

Във връзка с всичко това предложението в докладната 

записка, което аз също правя пред Комисията, е да одобрим разхода 

и да разрешим извършване на плащане по тези фактури. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте доклада и предложението на господин Томов. Становища и 

мнения? 

Ако няма, да преминем в режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

писмо от областния управител на Русе с вх. № ЦИК-05-

225/01.07.2024 г. Писмото е адресирано до председателя на 

Държавна агенция „Архиви“ с копие до Централната избирателна 

комисия с искане за становище и методическо ръководство във 

връзка със съхранение на изборни книжа и материали. 

За сведение на този етап – с вх. № ЦИК-15-224/01.07.2024 г. 

от Националния статистически институт сме получили писмо 

относно попълване на данни за второто тримесечие в срок до 19 юли 

за наети лица, отработено време, средства за работна заплата и други 
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разходи за труд. За възлагане и след изготвяне на справката ще се 

докладва за одобрение. 

От ОИК – Панагюрище, с вх. № ЧМИ-06-93/01.07.2024 г. сме 

получили писмо, подписано от председател и секретар с 

приложения, като предлагам копие от това писмо с приложенията да 

бъдат поставени при документите от произведения нов избор за кмет 

на община на 23 юни. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

подлагам на гласуване предложението да се добавят документите 

към тези, които вече са архивирани. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната  мрежа има 

писма до районни прокуратури – пет писма до Районна прокуратура 

– Сливен, и 12 писма до Районна прокуратура – Софийска. 

Предлагам да изпратим тези писма, тъй като за лицата, 

посочени в отделните писма, има данни за извършено престъпление 

по чл. 168 от Наказателния кодекс, гласували в нарушение без 

избирателни права. За лицата в ЦИК има данни, че настоящите им 

адреси са извън страната, видимо от справката, приложена от ГД 

ГРАО. Предлагам да ги гласуваме анблок. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте предложението. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 
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Следващ докладчик – госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпил 

въпрос по електронната поща с вх. № ЕП/НС-17-1594 от 1 юли, като 

госпожа Анева ни пита дали може представител на политическа 

партия да вземе оригиналния протокол, да го изнесе извън секцията 

и да го заснеме. 

Считам, че не дължим отговор на този въпрос предвид 

чл. 126 от Изборния кодекс, където изчерпателно се казва какви са 

правата и задълженията на представителите на партиите – докладвам 

го за сведение. 

Обръщам внимание само на преписка, докладвана от мен на 

28 май, с вх. № ЦИК-16-153 от 21-и, която ми е разпределена на 

27 май във връзка с кандидатстване за орган на управление в A-WEB 

– може би, тъй като срокът е до 31 август, да обсъдим работно. За 

запознаване отново сега, припомням. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващ 

докладчик в тази точка – госпожа Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-17-1511-3/28.06.2024 г. Това е трето писмо, което 

получаваме от госпожа Х. по електронната поща. 

Припомням ви, че в първите две тя изразяваше съмнение, че 

нейният глас не е бил броен и отчетен. Ние изпратихме отговор на 

нейното писмо и в това трето писмо, което получаваме от нея, тя 

иска от Централната избирателна комисия указания как да провери 

участието си в изборите и валидността на вота си. Докладвам ви го 

за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващ 

докладчик – госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви три 

броя писма от Комисията за защита на личните данни, докладвани от 

колегата Елка Стоянова, с които са изискани от нас справки от 

списъците за подкрепа регистрациите на партии за участие в 

изборите на 9 юни тази година. Писмата са три броя и тъй като са 



10 

сравнително идентични – извлечения от списъци на съответните 

партии, предлагам да гласуваме заедно изпращането на документите 

по тези три писма. Входящите номера на писмата в Централната 

избирателна комисия от Комисията за защита на личните данни са: 

вх. №№ ЦИК-ЕП/НС-21-1585; ЦИК-ЕП/НС-21-1586 и вх. № ЦИК-

ЕП/НС-21-1587 относно списъци за подкрепа на регистрацията на 

партия „Българско национално обединение – Правото“, и „Ние 

идваме“. 

Подготвени са съответните извлечения, заверени от тези 

списъци и с придружителни писма са подготвени за изпращане на 

Комисията за защита на личните данни. 

Моля да гласуваме изпращането на тези три писма в отговор 

на цитираните входящи номера и запитвания от КЗЛД. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте входящите номера, както и писмата, които са подготвени. Това 

са преразпределени преписки, тъй като бяха за госпожа Елка 

Стоянова. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим изпращането на 

тези писма. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по писмо с 

вх. № ЦИК-МИ-11-131-2/28.06.2024 г. Това е писмо от кмета на 

община Вълчедръм, свързано с докладваното в края на миналата 

седмица от колегата Стоянова писмо, което гласувахме и 

изпратихме на ОИК – Вълчедръм, относно предоставянето на 

информация и изпълнението на задължения евентуално по преписка, 

свързана с евентуалното предсрочно прекратяване правомощията на 

кмета на община Вълчедръм и съответно преписката, която е към 

Комисията за противодействие на корупцията. 
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В писмото си кметът на община Вълчедръм ни уведомява, че 

решението на Комисията за противодействие на корупцията не е 

влязло в сила – посочено е Определение на Върховния 

административен съд, което е приложено и към полученото писмо.  

Докладвам ви това писмо за сведение и запознаване. Ще го 

резолирам да бъде приобщено към преписката, по която изпратихме 

писмо до ОИК – Вълчедръм, за проследяване на действията по този 

казус. В моя папка вх. № МИ-11-131-2 от днешна дата. Докладът ми 

е за сведение и запознаване, ще бъдат обединени документите в една 

обща преписка, за да може да се проследява хронологично. 

Следващият ми доклад е по писмо с вх. ЦИК-НС-05-

287/01.07.2024 г., изпратено от областния управител на област 

Разград, с което ни съобщава, че ни препращат разпореждане на 

Териториално поделение на НОИ – Разград. 

Писмото е получено по имейл, към него в копие е приложено 

и това разпореждане на Националния осигурителен институт, 

касаещо преписка, посочено в разпореждането лице относно трудова 

злополука, която се е случила на 2 април 2023 г. Посочено е в това 

разпореждане срок за обжалването му. Докладвам това писмо с 

приложеното разпореждане за запознаване.  

Ще го насоча към звено „Правна дейност“ за спешно 

представяне на становище с предложение за предприемане или не на 

действия по тази преписка, предвид посочените кратки срокове. 

Следващият ми доклад е по вх. № ЦИК-МИ-21-

513/01.07.2024 г. – уведомление за сключен договор за цесия от 

посочено юридическо лице във връзка с, както е посочено в 

писмото, с вземане на             А.           М. по издаден срещу 

Централната избирателна комисия изпълнителен лист от 17 април 

2024 г.  

Докладвам ви това уведомление с приложените към него 

документи за запознаване. Ще резолирам и насоча към директор 

„Администрация“ да бъде извършена проверка както и в 

счетоводството във връзка с това дали посоченият изпълнителен 
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лист е представен и дали е извършено плащане по него и със 

становище от звено „Правна дейност“ за законосъобразност на 

искането за изплащане към цесионера и предложения за последващи 

действия във връзка с това уведомление. 

Следващият ми доклад е писмо с вх. № ЦИК-МИ-17-476 от 

госпожа Костадинова, която в този свой имейл до Централната 

избирателна комисия, е посочила че една общинска избирателна 

комисия – не е посочила коя, представила е информация, че през 

месец май е била в болнични. Очевидно от представеното в писмото 

й в тази общинска избирателна комисия може би са се провеждали 

частични избори през този период. Пита ни дали следва да 

представи болничния лист пред Централната избирателна комисия. 

Предлагам да изпратим по имейла кратък отговор до 

госпожата, с който да й съобщим, че не е необходимо да представя 

болничния си лист в Централната избирателна комисия, освен пред 

основния си работодател, който е посочила тя. Също така, че 

изплащането на възнаграждения на членовете на ОИК се извършва 

от съответната общинска администрация, и ако има необходимост от 

представянето на този лист там, следва да бъде уточнено с 

администрацията. 

Проектът на отговор е в  моя папка с проектен номер 10826. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: По проекта 

на писмо с проектен номер 10826 има ли становища, или мнения? 

Ако няма, предлагам да преминем в режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви 

постановление за прекратяване на наказателно производство с вх. № 

ЦИК-НС-21-285/28.06.2024 г. от Районна прокуратура – Кърджали, 

Териториално отделение – Ардино, с което постановление 
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прокурорът постановява, че прекратява наказателното производство 

срещу посоченото в постановлението лице поради липса на виновно 

поведение от страна на лицето. Подробно са изложени 

обстоятелствата по преписката в постановлението. 

Предлагам да не бъде обжалвано това постановление за 

прекратяване на наказателно производство. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте предложението на госпожа Стоянова. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим това, което тя 

предложи – да не се обжалва. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Цветозар 

Томов). 

ГЕРГАНА СТОАЯНОВА: Последно в тази точка ще ви 

докладвам за запознаване наименувано „заявление за достъп до 

обществена информация“, получено по електронната поща на ЦИК с 

вх. № ЦИК-НС-17-279/24.06.2024 г. В срока, предвиден в закона, ще 

върна на доклад предложение по това заявление. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващ 

докладчик в тази точка е госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-17-

515/01.07.2024 г. в Централната избирателна комисия е постъпил 

сигнал от              В.         Й.         срещу кмета на кметство Широки 

дол, община Самоков, в който са изложени доводи за това, че същата 

не е прекратила дейността си като едноличен търговец в посочените 

в ЗМСМА срокове. 

Предлагам да изпратим по компетентност сигнала до ОИК – 

Самоков. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте предложението на госпожа Стойчева. 

Подлагам го на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Следващ докладчик в тази точка е господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам следващо писмо към 

писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1554 с текста на едно от писмата в 

докладваната по-рано от мен, преди седмица, преписка. 

Подготвил съм проект на отговор до госпожа             К. 

Предлагам Централната избирателна комисия да се запознае и ако 

преценим, да изпратим това писмо. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

погледнахте текста на предложението за писмо, както и коментарите 

към него. 

Предлагам да преминем към гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 7 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 4 (Димитър 

Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Севинч Солакова). 

Такова писмо не може да бъде изпратено. Предлагам да 

остане за сведение Вашият доклад, господин Георгиев. 

Думата има госпожа Стоянова за доклад, който току-що беше 

резолиран към нея. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Докладвам ви докладна записка с вх. 

№ ЦИК-25-146. Тя е свързана със закупуване на права за ползване на 

правно информационни системи за нуждите на Централната 

избирателна комисия. Накратко ви бях запознала в работен порядък 

с този въпрос във връзка с изграждането на самостоятелна мрежа за 

Централната избирателна комисия и в тази връзка ограничаване на 

достъпа в ползването на правно-информационните продукти, които 

понастоящем се  ползват. Следва да бъде събрана информация и 
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оферти за предлаганите от различни доставчици продукти – правно-

информационни. 

С тази докладна записка се предлага да бъдат изпратени 

писма до тримата доставчика на такива продукти за представяне на 

Централната избирателна комисия на оферти за ползване на тези 

правно-информационни системи, които те предлагат. 

В моя папка би трябвало вече да е качена докладната записка 

и към нея са приложени и трите писма, които се предлага да се 

изпратят до тримата доставчика – АПИС ЕВРОПА, „Сиела Норма“ 

АД и ЛАКОРДА АД. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМТИРОВ: Колеги, 

чухте предложението на госпожа Стоянова. 

Режим на гласуване на текста на писмата. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, с това изчерпахме точка първа от дневния ред. 

 

Преминаваме към точка втора: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Думата има госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

от Административен съд – Бургас, с вх. № ЦИК-МИ-07-

504/28.06.2024 г. С това писмо от Административния съд ни е 

изпратено Разпореждане № 4909/28.06.2024 г. на 14-и тричленен 

състав, който е образувал адм. дело № 1071/2024 г. и съдът е 

разпоредил по това дело да ни бъде изпратена подадената жалба от 

М.            И.               И., кандидат за член на Европейски парламент 

от партия „Възраждане“, която е подадена против Решение 3499-

ЕП/НС на ЦИК, като ни е разпоредено да изпратим незабавно 

административната преписка по издаване на оспорения акт. 
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Колеги, вчера е подготвена административната преписка, 

изпратена е с писмо изх. № ЦИК-МИ-07-504-1/01.07.2024 г. И двата 

документа се намират в папката с мои инициали, така че ви моля за 

одобрение на изпращането на административната преписка на 

Административен съд – Бургас. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте предложението. 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви призовка с вх. № 

ЦИК-НС-22-1/01.07.2024 г. от Административен съд – София-град, 

по адм. дело № 6043/2024 г. С тази призовка се известява 

ръководителя на звено „Правна дейност“, че следва да се яви на 

4 октомври 2024 г. за разглеждане на жалба срещу решение на СРС 

по дело № 1339/2023 г. Докладвам го за сведение. 

Докладвам ви Съобщение от Административен съд – София-

град, с вх. № ЦИК-НС-07-288/01.07.2024 г. по адм. дело № 

9540/2023 г. С това съобщение, което е до зам.-председател на 

Централната избирателна комисия, конституиран като ответник по 

делото, ни се съобщава Решение № 9762/25.06.2024 г. на ЦИК, с 

което се отменя по жалба на          Г.           М.           Г. отказът на 

зам.-председателя на ЦИК за предоставяне на обществена 

информация, обективиран в писмо с изх. № ЦИК-16-15/22.08.2023 г. 

по заявление с номер ЦИК-16-12/16.08. и се връща 

административната преписка на председателя на ЦИК обаче за 

произнасяне с мотивиран акт по заявлението на          Г.             М.             

Г.  

Решението е окончателно и не подлежи на оспорване, но в 

момента е изпратено само съобщението с решението, което 
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докладвам за сведение, административната преписка все още не е 

върната. Това са моите доклади в тази точка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря 

Ви, госпожо Матева. 

Госпожа Солакова има думата да докладва в точка едно. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-21-182-11/28.06.2024 г. от ръководителя на одитния екип с 

искане за предоставяне на допълнителна информация във връзка с 

извършваната проверка. 

В тази връзка проект на писмо, публикувано във вътрешната 

мрежа, до ръководителя на одитния екип на Сметната палата. 

Изпращаме посочените фактури и приемо-предавателен протокол, 

описани в писмото до одитния екип. 

Предлагам да го гласуваме. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте предложението на госпожа Солакова. 

Ако няма становища, предлагам да преминем към гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към следващата точка от дневния ред: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Докладчикът съм аз, както е обичайно. 

С вх. № ЦИК-НС-18-139 е постъпило искане за изплащане на 

медийна услуга от „Асмара“ ЕООД – mreja.bg. Договорът, който е 

сключил доставчикът е с ПП „ВМРО-Българско национално 

движение“. 

Представена е оригинална фактура, контролен лист, приемо-

предавателен протокол за извършената услуга, както и доказателства 

за предприетите действия. 
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Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура на 

стойност 9 700,00 лв. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

С вх. № ЦИК-ЕП-18-107 същият медиен доставчик ни е 

представил фактура на стойност 19 440,00 лв. по договор, сключен 

между доставчика и ПП „Български гласъ“. 

Налице са необходимите документи, включително контролен 

лист, приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

С вх. № ЦИК-ЕП-18-139 е постъпило поредното искане за 

изплащане на фактура, предоставена от „Асмара“ ЕООД – mreja.bg 

по договор, сключен между ПП „ВМРО-Българско национално 

движение“ и медийния доставчик. 

Стойността на фактурата е 9 700,00 лв. Това е другият 

договор на ВМРО – за европейските избори. Налични са 

необходимите документи, включително приемо-предавателен 

протокол, контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

С вх. № ЦИК-ЕП-18-105 има още едно искане за изплащане 

на медийна услуга от същия доставчик по договор, сключен с ПП 

„Българско национално обединение“. 
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Налични са всички документи, оригинал на фактурата, 

контролен лист, приемо-предавателен протокол, както и 

доказателства за това, че медийният план е изпълнен. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура на 

стойност 10 080,00 лв. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

С вх. № ЦИК-ЕП-18-124 е постъпило искане от „Селевкиди“ 

ЕООД, която е собственик на goreshto.net за изплащане на фактура 

на стойност 19 440,00 лв. по договор, сключен между медийния 

доставчик и ПП „Български гласъ“. 

Имаме приемо-предавателен протокол, както и материални 

доказателства за изпълнение на медийния план. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП-18-111/4 от 19.06.2024 г. е 

постъпило искане за изплащане на медийна услуга от „Селевкиди“ 

ЕООД. В този случай държащ правата върху razkritia.com по 

договор, сключен с ПП „ВМРО – Българско национално движение“. 

Стойността на фактурата е 10 800,00 лв. Имаме контролен 

лист, приемо-предавателен протокол, както и доказателства за това, 

че е изпълнен медийният план. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 
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Колеги, с вх. № ЦИК-НС-18-136 е постъпило искане за 

изплащане на медийна услуга от „Селевкиди“ ЕООД – razkritia.com, 

по договор, сключен с ПП „ВМРО – Българско национално 

движение“. 

Стойността на фактурата, която е представена, е 10 800 лв. 

Налични са контролен лист, приемо-предавателен протокол и 

материални доказателства за изпълнен медиен план. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

С вх. № ЦИК-НС-18-137 „Селевкиди“ ЕООД е представило 

фактура за изплащане на медийна услуга по договор, сключен с ПП 

„Български гласъ“. 

Стойността на фактурата е 8 040,00 лв. с ДДС. 

Предлагам да одобрим изплащането на фактурата, тъй като е 

придружена с контролен лист, както и доказателства за 

изпълнението на медийния план. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

С вх. № ЦИК-НС-18-132 е постъпило още едно искане за 

изплащане на фактура по договор, сключен между „Селевкиди“ 

ЕООД и ПП „Българско национално обединение“. 

Стойността на представената фактура е 10 080,00 лв. 

Налични са приемо-предавателни протоколи, материали, доказващи 

изпълнението на медийния план, контролен лист, приемо-

предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

С вх. № ЦИК-ЕП-18-121 е постъпило искане за изплащане на 

фактура по договор, сключен между ПП „Ние идваме“ и 

УЕБГРАУНД ГРУП АД. 

Стойността на фактурата, която е представена е 3 600,00 лв. с 

ДДС. Налични са приемо-предавателен протокол, контролен лист, 

както и доказателства за изпълнение на приетия медиен план. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП-18-129 е постъпило искане от същия 

доставчик по сключен договор между УЕБГРАУНД ГРУП АД и КП 

„Коалиция на розата“. 

Стойността на фактурата е 1 500,00 лв. 

Налични са контролен лист, приемо-предавателен протокол, 

както и доказателства за изпълнение на медийния план. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

С вх. № ЦИК-ЕП-18-136 е постъпила фактура с искане за 

нейното изплащане от УЕБГРАУНД ГРУП АД, държащ правата 

върху Aktualno.com. 

Стойността на фактурата е 4 800,00 лв. за договор, сключен 

между УЕБГРАУНД ГРУП АД и ПП „ЕДИНЕНИЕ“. 

Изпълнен е медийният план. Налични са контролен лист, 

приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

С вх. № ЦИК-ЕП-НС-18-516 е постъпила фактура за 

изпълнение на договор между УЕБГРАУНД ГРУП АД и същата 

партия, но това е по другия медиен пакет с ПП „ЕДИНЕНИЕ“. 

Стойността на 5 160,00 лв. Налични са контролен лист и 

приемо-предавателни протоколи. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП-18-135/3 от 19.06.2024 г. е 

постъпило искане за изплащане на фактура от ИНВЕСТОР.БГ АД – 

Bulgaria ON AIR на стойност 5 984,54 лв. 

Договорът, който е сключен по медийния пакет, е между КП 

„Коалиция на розата“ и доставчика на медийната услуга. Имаме 

контролен лист, приемо-предавателен протокол и доказващи 

материали изпълнението на услугата. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

С вх. № ЦИК-ЕП-18-157 е постъпило искане с фактура от 

ИНВЕСТОР.БГ АД по договор, сключен между този медиен 

доставчик и ПП „ЕДИНЕНИЕ“. 

Стойността на фактурата е 5 970,60 лв.  
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Налични са контролен лист, мониторинг, който доказва 

изпълнение на услугата, както и приемо-предавателен протокол, 

поради което предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

С вх. № ЦИК-ЕП-18-162 е постъпило искане за изплащане на 

фактура на стойност 1760,00 лв. по договор, сключен между 

ИНВЕСТОР.БГ АД и ПП „Ние идваме“. 

Налични са приемо-предавателен протокол, контролен лист, 

оригинал на фактурата, както и доказателства за изпълнен медиен 

план.  

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

С вх. № ЦИК-НС-18-138 е следващата фактура, представена 

от ИНВЕСТОР.БГ АД по договор, сключен между медийния 

доставчик и ПП „Единение“. 

Стойността на фактурата 5 986,22 лв. Изпълнен е медийния 

план. Налични са приемо-предавателен протокол, контролен лист, 

както и материален носител, доказващ изпълнението на медийния 

план. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП-18-151 е постъпила фактура на 

стойност 23 400,00 лв., представена от „СТРИЙМ ТВ – 
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www.spravedlivamews.bg по договор, сключен от този медиен 

доставчик с КП „Ние гражданите“. 

Налични са приемо-предавателен протокол, материален 

носител, доказващ изпълнение на медийния план. 

Предлагам да одобрим изплащането на фактурата на 

стойност 23 400,00 лв. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, и този ми доклад е с вх. № ЦИК-18-117 – следващата 

фактура, представена от същия медиен доставчик, на стойност 

14 400,00 лв. по договор, сключен между този доставчик и КП „Ние 

гражданите“. 

Налични са контролен лист, приемо-предавателен протокол, 

както и материални доказателства за изпълнението на медийния 

план. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

С вх. № ЦИК-НС-18-166/3 от 14.06.2024 г. е постъпила 

фактура на стойност 9 000,00 лв. от същия медиен доставчик този 

път по договор, сключен между този доставчик и КП „Ние 

гражданите“. 

Налични са необходимите документи – контролен лист, 

приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

http://www.spravedlivamews.bg/


25 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

И с вх. № ЦИК-ЕП-18-96/4 от 14.06.2024 г. сме получили 

фактура от същия медиен доставчик СТРИЙМ ТВ АД на стойност 

10 800,00 лв. по сключен договор между него и КП „Ние 

гражданите“. 

Налични са изискуеми документи, контролен лист към 

фактурата, приемо-предавателен протокол и материален носител, 

доказващ изпълнението на медийния план. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, с това приключихме днешните доклади, свързани с 

изплащането на фактури по медийни пакети. 

 

Предлагам да преминем към последната точка от дневния 

ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Думата има госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-27-

58/21.06.2024 г. е постъпило искане за изплащане на възнаграждение 

от ОИК – Божурище, за проведени три заседания на 13-и и 31 май и 

3 юни, на които ОИК е обсъждала и приемала решения във връзка 

със сигнал, постъпил от Комисията за противодействие на  

корупцията против кмета на кметство Пожарево. 

Приложени са всички изискуеми документи, контролен лист, 

за извършване на предварителен контрол от финансовия контрольор 

преди поемане на задължение, както и счетоводна справка за 

стойността на исканите възнаграждения, които заедно с 

осигурителните вноски са на обща стойност 2 354,10 лв. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте доклада на госпожа Стойчева. 

Ако няма становища и мнения, предлагам да преминем към 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Следващото искане е с вх. № ЦИК-

МИ-27-59/21.06.2024 г. от ОИК – Долна митрополия, за проведено 

едно заседание на 19 юни, на което са приети решения за 

предсрочното прекратяване пълномощията на общински съветници 

и обявяване за избрани следващите от листата на съответната партия 

и коалиция. 

Приложени са всички изискуеми документи, контролен лист 

и счетоводна справка за стойността на възнагражденията, които 

заедно с осигурителните вноски, са 718,20 лв. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте предложението на госпожа Стойчева. 

Предлагам да преминем в режим на гласуване и да одобрим 

изплащането на сумата. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Думата има госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение от ОИК – Варна, като преписката е 

комплектувана с необходимите документи.  

Искането е за изплащане на възнаграждение за 17 юни 2024 г. 

– проведено заседание, като искането е постъпило с вх. № МИ-27-

57/20.06.2024 г. в Централната избирателна комисия. На заседанието 
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са присъствали председател, зам.-председател, секретар и 15 

членове.  

Общата стойност на исканото възнаграждение ведно с 

осигурителните вноски е 1 230,25 лв. 

Има становище от финансовия контрольор за поемане на 

задължението за изплащане на възнаграждението, че е 

законосъобразно, поради което предлагам с протоколно решение да 

одобрим исканото възнаграждение от ОИК – Варна, съобразно 

доклада ми. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, 

чухте предложението на госпожа Ганчева. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, има ли доклади, които не успяхте да докладвате? 

След като няма повече доклади, закривам днешното заседание и 

обявявам следващото за 4 юли 2024 г. от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,30 ч.) 

 

 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Димитър Димитров 

 

   СЕКРЕТАР: 

 

       Севинч Солакова 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 
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